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Pierwsze swoje probostwo odchodz¹cy na emeryturê ks. Benedykt Konieczka, 
proboszcz parafii Œw. Stanis³awa Biskupa i Mêczennika, obj¹³ w wieku 41 lat, po 
szesnastu latach kap³añstwa. By³a to parafia w Srebrnej Górze ko³o ¯nina. PóŸniej, 
w 1990 r. Przyby³ do swojej soleckiej parafii, któr¹ opuœci³ z koñcem czerwca.

Jeszcze przed przeprowadzk¹ ks. 
Konieczkê odwiedzili przedstawiciele 
urzêdu miasta z burmistrzem Teres¹ 
Substyk, Barbar¹ Grzon¹ - Górn¹, 
sekretarzem i  Al in¹  Kowalsk¹,  
skarbnikiem gminy oraz Jan Koszarski, 
przewodnicz¹cy rady miejskiej. I w³aœnie 
w czasie spotkania ks. Benedykt 
opowiedzia³  o  swojej  pos³udze 
kap³añskiej i trochê o sobie.

Urodzi³ siê w rodzinie cieœli w Górze 
ko³o ¯nina jako jedno z pi¹tki dzieci 
pañstwa Konieczków.

- By³o nas trzech braci i dwie siostry. 
Siostra nadal mieszka w rodzinnych 
stronach. Ja teraz wrócê do domu 
rodziców i parafii, w której by³em 
ochrzczony, gdzie przyj¹³em pierwsz¹ 

Po¿egnanie z parafi¹
po 22. latach

Od 9 lipca zmieni siê organizacja ruchu 
w naszym mieœcie, co ma zwi¹zek              
z rozpoczêciem prac przez ZGK i Euroviê.

ZGK tego dnia rozpocznie prace przy 
instalacj i  kanalizacji  deszczowej                 
i sanitarnej w rejonie rynku. Dlatego 
zamkniête bêdzie skrzy¿owanie ulic 23 
Stycznia i Bydgoskiej. Planowane objazdy 
bêd¹ prowadziæ (od ul. 23 Stycznia) w ul. 
Piastów, H. Sawickiej, Œw. Stanis³awa, 
Koœciuszki (fragment dwukierunkowy), 
wschodnia strona Pl. Jana Paw³a II w ul. 
Toruñsk¹. Bez przejazdu bêdzie zachodnia 
strona rynku. Jak informuje ZGK, je¿eli 
technicznie bêdzie to mo¿liwe, przejazd 
przez skrzy¿owanie Bydgoska - 23 
Stycznia bêdzie umo¿liwiony jednym 
pasem. Roboty maj¹ potrwaæ nie d³u¿ej ni¿ 

Uwaga
na objazdy

W sprawozdaniu z dzia³alnoœci 
burmistrza, za minione trzy miesi¹ce, które 
burmistrz Teresa Substyk przedstawi³a 
radnym na posiedzeniu rady miejskiej z 28 
czerwca br. skoncentrowa³a siê na 
na j i s to tn ie j szych  zagadnien iach .  
P o d k r e œ l i ³ a ,  ¿ e  o k r e s  t e n  b y ³                       
w szczególnoœci poœwiêcony na codzienne 
sprawdzanie finansów gminy. Ma to œcis³y 
zwi¹zek z trwaj¹cymi inwestycjami. Je¿eli 
chodzi o budowê tunelu, prace przebiegaj¹ 
zgodnie z harmonogramem. Poniewa¿ 
jednak Bydgoszcz, z któr¹ jesteœmy          
w jednym podprojekcie opóŸnia siê           
z opracowaniem studium wykonalnoœci 
projektu, nasza gmina musia³a zaci¹gn¹æ 

Zad³u¿enie
pod kontrol¹
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Dy¿ury aptek

Do 8 lipca - “Solecka”
(ul. Powstañców 7a)

9 - 15 lipca -”Wracam do Zdrowia”
(ul. Leœna 12)

16 - 22 lipca - “Pod Lwem”
(ul. Leœna 2)

O atrakcyjnoœci inwestycyjnej naszej 
gminy œwiadczy nie tylko zainteresowanie 
Parkiem Przemys³owym przyci¹gaj¹cym 
do Solca inwestorów. Firmy powstaj¹ 
równie¿ w innych rejonach. 29 czerwca     
w Makowiskach, opodal drogi krajowej nr 
10, burmistrz Teresa Substyk uczestniczy³a                    
w uroczystoœci wmurowania aktu 
erekcyjnego pod obiekty serwisu Scania. 
Natomiast w drugiej czêœci Parku 
Przemys³owego zakoñczono ju¿ budowê 
infrastruktury technicznej. Powsta³y drogi, 
doprowadzono media. Obecnie trwaj¹ 
odbiory, a nied³ugo przedsiêbiorcy bêd¹ 
mogli wejœæ na dzier¿awione tereny            
i rozpocz¹æ budowy.

Dobre miejsce
na inwestycje

Zdjêcia, dokumenty, informacje 
prasowe, wa¿ne wydarzenia w ¿yciu 
zak³adu, nie tylko zwi¹zane z produkcj¹, 
ale tak¿e dzia³alnoœci¹ turystyczn¹, 
obchodzonymi œwiêtami, jak 1 Maja           
i Dzieñ Kobiet, bêdzie mo¿na zobaczyæ na 

wystawie czasowej w Muzeum im. Ksiêcia 
Przemys³a, zorganizowanej z okazji 60 - 
lecia ZREMB-u. Wystawa potrwa do 24 
s i e r p n i a  b r .  Z a c h ê c a m y  d o  j e j  
odwiedzenia.

W ZREMB-ie  produkowano  
równie¿ takie “osinobusy”. Fot. 
Muzeum.

ZREMB na wystawie

Na miejsko - gminne eliminacje 
Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego 
„Zapobiegajmy po¿arom” wp³ynê³o 155 
prac z przedszkoli, szkó³ podstawowych, 
gimnazjów oraz z Soleckiego Centrum 
Kultury i Œrodowiskowego Domu 
Samopomocy. Komisja wyró¿ni³a prace: 
Aleksandra Szafkowskiego, Natalii 
Zawadki, Martyny Sonnak, Micha³a 
Kamieñskiego, Kacpra WoŸniaka, Niny 
Kury³owicz (przedszkola); Jana Lisiaka, 

Miko³aja Kochañskiego, Sary Marsza³ek, 
Vanessy Ostrowskiej, Alicji Frischke  
Szulc, Olimpii Malinowskiej (kl. I-III); 
Martyny Sokó³, Szymona Wawrzyniaka, 
Julii Man, Marty Olejniczak, Klaudii 
Kubiak, Zuzanny Lewandowskiej (kl. IV-
VI); Doroty Szmigiel, Marty Zawiœlak, 
Eryka Lewandowskiego (gimnazja); Marii 
Przybylskiej, Krzysztofa Krawczuna, 
Paw³a Manowskiego, Zbigniewa Œwi¹tka. 
Nagrody wrêczono w Muzeum OSP.

Nagrody
rozdane

Wszystkie piêciolatki maj¹ obowi¹zek 
odbycia przygotowania przedszkolnego 
przed rozpoczêciem nauki w szkole 
podstawowej. Je¿eli rodzice nie decyduj¹ o 
pos³aniu dziecka szeœcioletniego do 
szko³y, ich pociecha musi kontynuowaæ 
przygotowanie przedszkolne w kolejnym 
roku, zatem bêdzie ono trwaæ dwa lata. 
Przygotowanie przedszkolne mo¿na odbyæ 
w przedszkolu, oddziale przedszkolnym 
zorganizowanym w szkole podstawowej, 
lub skorzystaæ z innej formy wychowania 
przedszkolnego. Czy o tym pamiêtamy?

Przedszkolny
obowi¹zek
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kredyt na bie¿¹ce regulowanie faktur na 
rzecz wykonawcy.

Na finiszu jest budowa infrastruktury 
drugiego etapu Parku Przemys³owego.     
Z pierwszym etapem wi¹¿e siê sprzeda¿ 
gruntów firmom dzier¿awi¹cym tereny, 
jednak nie mo¿na tych transakcji 
przeprowadziæ, gdy¿ program Phare          
w Polsce nie zosta³ jeszcze rozliczony. 
Podejmowane s¹ dzia³ania na szczeblu 
ministerialnym, jednak na dziœ informacje 
p³yn¹ce z resortów rozwoju regionalnego   
i finansów nie s¹ krzepi¹ce. Nadal brak 
pozytywnych decyzji odnoœnie do 
sprzeda¿y terenów Parku Przemys³owego. 
Pozytywnie natomiast zakoñczy³y siê 
s t a r an i a  o  pozyskan ie  œ rodków                  
z Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych na ul. Piastów. Na to 
zadanie otrzymaliœmy 570 tys. z³.

W czêœci poœwiêconej pytaniom do 
sprawozdania radny Maciej Kuligowski 
zapyta³ o termin zakoñczenia budowy 
tunelu i mo¿liwoœæ sprzeda¿y udzia³ów    
w Komunalnym Przedsiêbiorstwie 
Energetyki  Cieplnej .  T.  Substyk 
p o i n f o r m o w a ³ a ,  ¿ e  g m i n a  j e s t  
zainteresowana sprzeda¿¹ udzia³ów         
w KPEC, co przynios³oby gminnemu 
bud¿etowi 10 mln z³, ale decyduj¹ce 
znaczenie ma decyzja o sprzeda¿y 
na jwiêkszego  udz ia ³owca ,  czy l i  
Bydgoszczy .  Wyst¹pi l i œmy wraz                
z  pozosta³ymi mniejszoœciowymi 
udzia³owcami z pismem do prezydenta 
Bydgoszczy w tej sprawie i czekamy na 
o d p o w i e d Ÿ .  P l a n o w a n y  t e r m i n  
zakoñczenia budowy tunelu to po³owa 
2013 r., o czym poinformowa³a Krystyna 
Mikulska, pe³nomocnik burmistrza.

R a d a  p r z e g ³ o s o w a ³ a  t a k ¿ e  
wprowadzenie zmian do tegorocznego 
bud¿etu i  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej. Obecnie planowane dochody 
wynosz¹ 75 mln z³, a wydatki  92 mln z³. 
Alina Kowalska, skarbnik gminy, 
szczegó³owo omówi³a zmiany do bud¿etu. 
Mówi³a o wzroœcie dochodów z tytu³u 
dofinansowania na przebudowê ul. 
Piastów (570 tys. z³), czy za zarz¹d, 
u¿ytkowania i u¿ytkowanie wieczyste 
nieruchomoœci (120 tys.), a tak¿e               
o zmniejszeniu dochodów z tytu³u 
sprzeda¿y maj¹tku gminy (5,6 mln z³) oraz 
zmniejszenia subwencji oœwiatowej (1 mln 
z³). W planie wydatków zwiêkszono o 2,2 
mln z³ na przebudowê dróg na Osiedlu 
Staromiejskim, zmniejszono kwoty na 
adaptacjê poddasza na cele mieszkaniowe 
w bloku przy ul. Bohaterów Wrzeœnia, 
budowê budynków mieszkalnych na ul. 
Toruñskiej i przenoœnych budynków 

socjalnych, remonty szkó³. Do tych 
tematów nawi¹zali radni Jerzy Nowak        
i Maciej Kuligowski pytaj¹c o szczegó³y 
miêdzy innymi remontu sali gimnastycznej 
przy  Szkole  Pods tawowej  nr  4 .                  
A. Kowalska wyjaœni³a, ¿e liczyliœmy na 
pieni¹dze z rezerwy oœwiatowej, jednak ich 
nie otrzymamy, st¹d przesuniêcia 
wydatków na przysz³y rok. T. Substyk 
uzupe³ni³a, ¿e remont sali gimnastycznej 
najlepiej przeprowadziæ razem z budow¹ 
zaplecza sanitarno - szatniowego, który ma 
³ ¹czyæ  s i ê  bezpoœ redn io  z  sa l ¹  
gimnastyczn¹. Uchwa³ê zmieniaj¹ca 
bud¿et podjêto przy jednym g³osie 
przeciwnym i trzech wstrzymuj¹cych siê.

Rada podjê³a równie¿ uchwa³ê             
o zaci¹gniêciu kredytu d³ugoterminowego. 
Jak wyjaœni³a A.Kowalska, bêdzie on 
przeznaczony na sfinansowanie udzia³u 
w³asnego gminy w budowie drugiego etapu 
Parku Przemys³owego. Pierwotnie œrodki 
na ten cel mia³y pochodziæ ze sprzeda¿y 
terenów I etapu Parku Przemys³owego, co 
na razie nie jest mo¿liwe. Kredyt nie 
spowoduje przekroczenia wskaŸników 
zad³u¿enia gminy i obs³ugi d³ugu.

Podczas interpelacji radni wnioskowali 
o czêstsze patrole policji na ul. ̄ eglarskiej, 
naprawê nawierzchni drogi i chodnika przy 
œwietlicy Jagódka (Micha³ Kuligowski); 
wyjaœnienie dlaczego lampy œwiec¹ siê      
w dzieñ, a nie w nocy (Józef Pietrzak); 
patrole policyjne równie¿ wzd³u¿ Wis³y, 
wyjaœnienie powodów remontu œcie¿ki 

rowerowej w Otorowie, to, czy do gminy 
w p ³ y n ê ³ o  p i s m o  w  s p r a w i e  
odszkodowania za wykorzystanie 
projektu budowy Orlików (Beata 
Pietruszyñska).  Kolejne wnioski 
dotyczy³y ograniczenia prêdkoœci na ul. 
Bydgoskiej, wykonania przejœcia dla 
pieszych na wysokoœci koœcio³a, 
likwidacji kilku miejsc parkingowych 
utrudniaj¹cych przejœcie przy ogrodzeniu 
koœcio³a œw. Stanis³awa (naprzeciw 
urzêdu) oraz wyciêcia drzewa rosn¹cego 
na œrodku chodnika (tak¿e od strony ul. 29 
Listopada)  Alicja ̄ aguñ.

Barbara Bia³kowska, zastêpca 
burmistrza wyjaœni³a, ¿e lampy œwiec¹ siê 
w dzieñ podczas lokalizowania awarii 
oœwietlenia. T. Substyk poinformowa³a   
z kolei, ¿e skontaktujemy siê ze 
starostwem i poprosimy o wyjaœnienie 
powodów remontu œcie¿ki rowerowej. 
Parkingi przy koœciele œw. Stanis³awa 
bêd¹ zlikwidowane przy okazji po³o¿enia 
nowego chodnika, to samo dotyczy 
wycinki  drzewa.  Sytuacja  by³a  
analizowana wczeœniej i prawdopodobnie 
zostanie tylko jedno miejsce parkingowe 
dla niepe³nosprawnych. Je¿eli chodzi      
o teren przed Jagódk¹, K. Mikulska 
podkreœli³a, ¿e na pewno bêdzie 
poprawiona sytuacja w miejscu 
zatrzymywania siê autobusu. Mo¿e 
trzeba rozwa¿yæ wykonanie chodnika. 
Gmina nie otrzyma³a pisma w sprawie 
odszkodowania za wykorzystanie 
projektu kompleksu boisk Orlik'2012. 
Nasze projekty by³y indywidualne, nie 
w y k o r z y s t a l i œ m y  p r o j e k t u  
standardowego, wiêc takie pismo nie 
powinno do nas trafiæ.

Dokoñczenie ze str. 1
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dwa tygodnie. Prawdopodobnie uda siê je 
zakoñczyæ wczeœniej.

Równie¿ od 9 lipca Eurovia zamyka ul. 
Dworcow¹. Ma to zwi¹zek z rozpoczêciem 
prac przy nowym uk³adzie drogowym po 
po³udniowej stronie tunelu. Ulica bêdzie 
zamkniêta a¿ do zakoñczenia ca³ej 
inwestycji. Jak dowiedzieliœmy siê            
w Eurovii, ul. Dworcowa bêdzie zamkniêta 
na odcinku od ul. Bojowników o Wolnoœæ i 
Demokracjê do ul. 23 Stycznia. Przejazd z 
ul. 22 Lipca w ul. 23 Stycznia bêdzie nadal 
mo¿liwy. Od strony czynnego przejazdu na 
ul. Sportowej pojedziemy natomiast ul. 
Bojowników i ul. 29 Listopada w ul. 23 
Stycznia.

W zwi¹zku z tym zostan¹ zlikwidowane 
przystanki autobusowe przy ulicy 
Dworcowej, a jego funkcjê przejm¹ nowo 

Uwaga na objazdy

Zad³u¿enie pod kontrol¹

wyznaczone przy ulicy Bojowników i 29 
Listopada.

Zwracajmy zatem szczególn¹ uwagê 
na nowe oznakowanie.
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Dwudziestu dwoje laureatów odebra³o 
przyznane prze burmistrza stypendia gminy 
Solec Kujawski 20 czerwca podczas 
uroczystoœci w auli Zespo³u Szkó³. Na 
spotkanie przybyli uczniowie, rodzice, 
wychowawcy        i opiekunowie. Jak co roku 
spotkanie okrasi³y wystêpy uczniów, czêsto 
stypendystów, którzy mogli zaprezentowaæ 
swoje artystyczne umiejêtnoœci. 

By³y piosenki, wystêpy instrumentalne         
i popisy aktorskie. Œpiewali uczniowie Zespo³u 
Szkó³, Szko³y Podstawowej nr 4,oraz 
Gimnazjum Publicznego nr 2, gra³ uczeñ 
Publicznej Szko³y Muzycznej. Dwaj uczniowie 
„Dwójki” wykonali kabaretow¹ scenkê 
przygotowan¹ w ramach akcji „Zamiast dymka 
- witaminka” pokazuj¹c¹ zgubne skutki palenia 
papierosów. Inn¹ scenkê, nie mniej brawurowo, 
przedstawili wczeœniej podczas jubileuszowej 
sesji popularno -  naukowej, przygotowanej 
przez uczniów i nauczycieli GP 2, o której 
pisaliœmy  w poprzednim numerze. Wtedy 
równie¿ byli gor¹co oklaskiwani.

W tym roku, po raz siódmy od uchwalenia 
przez radê miejsk¹ Lokalnego programu 
Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci        
i M³odzie¿y, komisja stypendialna rozpatrzy³a 
wnioski i zarekomendowa³a burmistrzowi 
przyznanie tegorocznych stypendiów               
w wysokoœci od 800 do 2000 z³. Kilkoro 
uczniów objêto indywidualn¹ opiek¹ 
artystyczn¹ i naukow¹ (300 - 500 z³).

Szeœcioro uczniów otrzyma³o stypendia 
sportowe: Aleksandra Rogowska, Olga 
Stolarczyk, Martyna Filipiak, Emilia 
Korpus ,  Mi³osz Bochat ,  Weronika 
Grudzina. Opiekê artystyczn¹ przyznano 
Aleksandrze Ró¿añskiej i Dawidowi 
Kruszyñskiemu, stypendia artystyczne: 
Agacie Nowak ,  Piotrowi Nowakowi               
i Micha³owi Nowakowi. Opiek¹ naukow¹ 
objêto Ma³gorzatê Man, stypendia naukowe 
burmistrz przyzna³a Oldze D¹browskiej, 
Martynie Filipiak, Jakubowi Wróblowi, 
Zofii Domanowskiej, Annie Ryduchowskiej, 
M a r t y n i e  W y s o c k i e j ,  B a r t o s z o w i  
Wojtalewiczowi, Damianowi £ukasikowi, 
A g n i e s z c e  G a ³ ¹ s c e  i  J u l i a n o w i  
Noskowiakowi. 

W grupie sportowców dominowali 
badmintoniœci, którzy maj¹ na swoim koncie 
wiele sukcesów ogólnopolskich, jak obecna 
M i s t r z y n i  P o l s k i  J u n i o r ó w                                   
i wicemistrzyni seniorów Weronika Grudzina. 
Stypendia artystyczne otrzymali m³odzi 
wirtuozi fortepianu, skrzypiec i wiolonczeli. 
Najstarszy z rodzeñstwa Nowaków - Piotr jest 
l a u r e a t e m  t r z e c i e g o  m i e j s c a                               

w Miêdzynarodowym Konkursie M³odych 
Pianistów „Arthur Rubinstein in memoriam”. 
Stypendia naukowe przyznano z kolei uczniom 
osi¹gaj¹cym wybitne wyniki w ogólnopolskich 
konkursach przedmiotowych. W grupie tej 
znaleŸli siê Julian Noskowiak, uzyskuj¹c 
kilkakrotnie zwolnienia z egzaminu na 
zakoñczenie szóstych klas oraz prawo przyjêcia 
do wybranego przez siebie gimnazjum, a tak¿e 
Bartosz Wojtalewicz i Damian £ukasik, którzy                           
w Ogólnopolskim Konkursie Chemicznym 
„Wygraj Indeks” zdobyli prawo przyjêcia na 
Wydzia³ Chemiczny Politechniki Gdañskiej.

Ponadto, burmistrz wrêczy³a wyró¿nienia 
uczniom szczególnie wyró¿niaj¹cym siê           
w swoich szko³ach, osi¹gaj¹cym bardzo dobre 
wyniki w nauce, sukcesy w konkursach oraz 
aktywnie uczestnicz¹cym w ¿yciu szko³y. S¹ to: 
Sabina Ma³ecka, Natalia Szulc, Bartosz 
Weso³owski, Maja Padczyk, Adrianna 
Tomaœko (Zespó³ Szkó³); Mateusz Mi³ek, 
Franciszek Domanowski, Hanna Jasniak, 
Julia Widuto, Wojciech Rulnicki (Szko³a 
Podstawowa nr 4); Dawid Skrzypiñski, 
Cezary Mazur, Eryk Lewandowski, Marcin 
Wojtecki, Daniel Bieñkowski (Gimnazjum 
Publiczne nr 2); Bart³omiej Jakubik, 
Ma³gorzata Ciastoñ, Pawe³ Polzin (Publiczna 
Szko³a Muzyczna).

Trzy lata temu radni utworzyli fundusz 
nagród, z którego przyznaj¹ nagrody uczniom 
szkó³  podstawowych,  gimnazjalnych                 
i ponadgimnazjalnych, osi¹gaj¹cych bardzo 
dobre wyniki w nauce. Nagrody otrzymali: 
Wojciech Matelski, Blanka Rusinek, Jakub 

Bartoszek, Adrianna Markiewicz, Paulina 
Szewczyk, Natalia Grabska, Magdalena 
Zaj¹c, Katarzyna Wojciechowska (Zespó³ 
Szkó³); Weronika Gapiñska, Katarzyna 
Chêœ, Pawe³ Polzin, Damian Kalota, Natalia 
S³omkowska, Julia Kubicka, Alexander 
Szo³a (Szko³a Podstawowa nr 4); Dominika 
Bleja, Dawid Albiñski, Mi³osz Bolszaków, 
Ma³gorzata Man, Kinga Kubacka, Natalia 
Wiœniewska ,  Adrianna Domañska  
(Gimnazjum Publiczne nr 2); Ma³gorzata 
Kuchciñska, Karolina Kalota, Wiktoria 
Sieracka, Ewa Konopa, Adam Dressler, 
Adrian Siepak, Ewelina Artwik (Zespó³ 
Szkó³ Ogólnokszta³c¹cych i Zawodowych).

Bardzo  dobrze  d la  uczniów                   
i nauczycieli Szko³y Podstawowej nr 4 
wypad³  tegoroczny sprawdzian 
szóstoklasistów. 

Œredni wynik sprawdzianu to 24,05 
punktów na 40 mo¿liwych. (województwo 
22,14 pkt, powiat 22,43 pkt., gmina 21,86 
p k t . ) .  S p r a w d z i a n ,  z w a n y  
k o m p e t e n c y j n y m  l u b  
ponadprzedmiotowym, ma kontrolowaæ 
nie tylko wiedzê ucznia, ale te¿ jego 
umiejêtnoœci. Ma oceniæ w jakim stopniu 
opanowa ³  on  czy t an i e ,  p i s an i e ,  

rozumowanie korzystanie z informacji       
i wykorzystanie wiedzy w praktyce. Jeœli 
chodzi o czytanie, œredni wynik 6,31 
(województwo 6,05; powiat 6,15; gmina 
5,99) na 10 mo¿liwych punktów, pisanie 
6,16 (województwo 5,78 ; powiat 5,65;  
gmina 5,51) na 10 pkt., rozumowanie 4,61 
(województwo 3,98; powiat 4,15; gmina 
4,10) na 8 pkt., korzystanie z informacji 
2,82 (województwo 2,75; powiat 2,83; 
gmina 2,64) na 4 pkt., wykorzystanie 
wiedzy w praktyce - 4,14 ( województwo 
3,58; powiat 3,65; gmina 3,62) na 8 pkt.

Dobre wyniki sprawdzianu

Stypendia, nagrody, wyró¿nienia
dla najlepszych
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komuniê i by³em bierzmowany, gdzie by³em 
ministrantem i odprawi³em swoj¹ mszê 
prymicyjn¹. Wracam do korzeni. Tam 
wybudowali siê moi rodzice w 1960 r. ubieg³ego 
stulecia. By³o to mo¿liwe, bo Gomu³ka okaza³ 
„wielkie serce” i 10 hektarów ziemi przeznaczy³ 
na dzia³ki budowlane. Dzia³kê, tanio i na raty, 
mogli kupiæ robotnicy. I ja teraz w³aœnie 
wracam do tego domu, przy którego budowie 
te¿ pracowa³em jako dwudziestoletni ch³opak. 
Jestem trochê sentymentalny, dlatego 
zabezpieczy³em narzêdzia ciesielskie po 
œmierci ojca. Kiedy biorê je do rêki myœlê, jak 
kiedyœ ojciec nimi pracowa³. To wszystko tam 
jest i czeka. 

Pierwsza parafia, do której trafi³ ks.           
B. Konieczka by³a w Œmi³owie, póŸniej dwie 
parafie w Bydgoszczy, dalej Pleszew, G¹sawa, 
znów Bydgoszcz, Inowroc³aw i Srebrna Góra,   
a potem Solec, sk¹d na swoj¹ proœbê odszed³ na 

emeryturê. Jak powiedzia³, nie bêdzie siê           
z pewnoœci¹ nudzi³. Ma swoje go³êbie  
przepiêkne gar³acze, nie stroni te¿ od 
komputera, na którym gra w bryd¿a. Gdy dodaæ 
jeszcze do tego, jak za¿artowa³ ks. Benedykt, 
robienie na drutach, cerowanie i inne tego typu 
zajêcia, nudy z pewnoœci¹ nie bêdzie. 

- Jako m³ody ksi¹dz w jednej z parafii 
zapyta³em proboszcza dlaczego parafianie tak 
chêtnie siê u niego spowiadaj¹, a do mnie 
przychodzi niewielu. Okaza³o siê, jak wyjaœni³ 
mi proboszcz, tajemnica tkwi³a w jego nieco 
s³abym ju¿ s³uchu - zdradzi³ ks. Konieczka.

I tak wœród anegdot z poprzednich parafii, 
opowieœci o pracy w Solcu Kujawskim, minê³o 
spotkanie. W sumie bardzo sympatyczne            
i  w e s o ³ e .  N a  z a k o ñ c z e n i e  w i z y t y  
przedstawiciele samorz¹du ¿yczyli ks. 
proboszczowi wielu lat w jak najlepszym 
zdrowiu, a on obieca³, ¿e na pewno jeszcze 
odwiedzi Solec. Mo¿e tak¿e na otwarcie tunelu.

Dokoñczenie ze str. 1

Po¿egnanie z parafi¹
po 22. latach

Trwaj¹ letnie pó³kolonie zorganizowane 
przez solecki Terenowy Komitet Ochrony 
Praw Dziecka pn. „Aktywnie i zdrowo-
sportowo  i wyjazdowo”. 

Z oferty korzystaj¹  dzieci pochodz¹ce      
z rodzin najubo¿szych, korzystaj¹cych ze 
œwiadczeñ pomocy spo³ecznej. Partnerami    
w realizacji projektu s¹ Miejsko - Gminny 
Oœrodek Pomocy Spo³ecznej oraz Oœrodek 
Sportu i Rekreacji. W I turnusie odby³y siê 
nastêpuj¹ce zajêcia dla dzieci: sportowe           
i rozrywkowe (m.in. gry i zabawy zespo³owe   
i ruchowe, rozgrywki w dru¿ynach, konkursy 
z nagrodami). Odby³o siê równie¿ spotkanie                  
z pielêgniark¹ œrodowiskow¹ z Miejsko- 
Gminnej Przychodni Zdrowia w ramach zajêæ 
edukacyjnych. Ponadto dzieci skorzysta³y      
z takich atrakcji jak: integracyjny wyjazd do 
kina i Family Parku w Bydgoszczy oraz 
wspólnego wyjœcia do soleckiego Jura Parku. 
Opiekê nad dzieæmi sprawuj¹ wychowawcy 
oraz wolontariusze. 

Œrodki na realizacjê projektu pochodz¹ 
z Urzêdu Marsza³kowskiego Województwa 
Kujawsko -Pomorskiego oraz Urzêdu 
Miasta  i Gminy w Solcu Kujawskim.

Prof. Andrzej Bochat (z lewej) odbiera gratulacje od Jana Koszarskiego, 
przewodnicz¹cego rady miejskiej i burmistrz Teresy Substyk.

Dzisiaj jest profesorem. Andrzej 
Bochat ma na swoim koncie grubo ponad 
sto publikacji naukowych, w tym tak¿e 
publikacje za granic¹, jest wspó³autorem 
kilku ksi¹¿ek, autorem patentów z zakresu 
konstrukcji zespo³ów roboczych maszyn 
rolniczych, recenzuje rozprawy doktorskie 
oraz projekty badawcze Ministerstwa 
Nauki i Szkolnictwa Wy¿szego, kieruje 
projektami, jest równie¿ recenzentem 
k i l k u d z i e s i ê c i u  p u b l i k a c j i                           
w czasopismach naukowych. Obecnie prof. 
Bochat jest kierownikiem Zak³adu Techniki 
Rolniczej  na Wydziale In¿ynieri i  
M e c h a n i c z n e j  U n i w e r s y t e t u  
Technologiczno -  Przyrodniczego              
w Bydgoszczy. Zajmuje siê zagadnieniami 
teorii konstrukcji maszyn roboczych,          
a w szczególnoœci maszyn do robót 
ziemnych i maszyn rolniczych.

Niedawno z r¹k prezydenta Bronis³awa 
Komorowskiego otrzyma³ nominacjê 
profesorsk¹. Krótko potem przyj¹³ 
zaproszenie w³adz miasta i odwiedzi³ Solec 
Kujawski, gdzie spotka³ siê z burmistrz 
Teres¹ Substyk, kierownictwem urzêdu oraz 
Janem Koszarskim, przewodnicz¹cym rady 
miejskiej i… dawnym nauczycielem          
A. Bochata, który uczy³ siê w soleckim 
liceum i w 1976 r. zdawa³ maturê.

Podczas spotkania prof. Bochat 
opowiedzia³ o samej uroczystoœci wrêczenia 
nominacji profesorskiej, chêtnie podzieli³ 
siê te¿ wspomnieniami z okresu, kiedy 
mieszka³ w Solcu. Swoj¹ edukacjê              
w naszym mieœcie rozpocz¹³ w IV kl. szko³y 
podstawowej. Chodzi³ do „Trójki”, potem 
do LO im. Miko³aja Kopernika. Jednym 
tchem wymienia³ profesorów, którzy go 
uczyli: Irena Gafka, Jan Koszarski, 
Czes³awa Sobiepan, Jolanta Górak, Helena 
Szymkowiak, Anna Furchel, Stefan 
Mizeraczyk. - To w³aœnie ci nauczyciele, 
dali mi glejt do dalszych dzia³añ   i  nauki.

Po maturze A. Bochat wyjecha³              

z Solca, rozpocz¹³ studia na Akademii 
Techniczno - Rolniczej w Bydgoszczy 
(obecnie UTP). Ju¿ na pi¹tym roku 
otrzyma³ anga¿ jako asystent sta¿ysta i do 
dziœ pracuje na tej samej uczelni. 

Kiedy zapytaliœmy, czy taki dorobek 
naukowy i ostatnio profesura to szczyt 
osi¹gniêæ pracownika naukowego, prof. 
Bochat odpar³, ¿e nie nale¿y rozpatrywaæ 
tego w takich kategoriach:

-  Nominacja profesorska jest  
rzeczywiœcie  w pracy naukowej  
najwy¿szym osi¹gniêciem, ale nie jest 
zwieñczeniem drogi naukowej, a raczej 
podsumowaniem dotychczasowej pracy. 
Jest bardzo dobrze, jak tytu³y i stopnie 
naukowe uzyskuje siê przy okazji, a nie 
d¹¿y do tego za wszelk¹ cenê. Nigdy nie 
stawia³em spraw w ten sposób, ¿e musze 
zrobiæ doktorat, habilitacjê, czy muszê 
otrzymaæ tytu³ profesora nadzwyczajnego, 
czy teraz zwyczajnego. To musi wynikaæ   
z naturalnej drogi rozwoju naukowego. 
Jest bardzo dobrze, jak ktoœ z boku to 
zauwa¿y i oceni¹ to profesorowie z innych 
oœrodków naukowych. Mój dorobek 
oceniali naukowcy z czterech politechnik: 
warszawskiej, bia³ostockiej, koszaliñskiej 
i poznañskiej. Tak wyznaczy³a Centralna 
Komisja ds. Stopni i Tytu³ów Naukowych. 
Otrzymanie z r¹k Prezydenta RP 
nominacji jest ogromn¹ satysfakcj¹. 
Osobista, dla rodziny i dla œrodowiska 
akademickiego, w którym siê funkcjonuje.

Mimo ¿e A. Bochat mieszka w ¯ninie, 
odwiedza swoich bliskich w Solcu. Widzi 
jak miasto s iê  rozwija.  Rozwój 
gospodarczy sprawia z kolei, ¿e rozwijaj¹ 
siê kolejne dziedziny ¿ycia miasta.

Aktywnie
i zdrowo

Maturê zdawa³
w Solcu
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Soleckie Centrum Kultury

W Soleckim Centrum Kultury mimo 
t rudnych  warunków loka lowych                
w tymczasowej siedzibie przy ul. 
Koœciuszki dzia³a³o kilkanaœcie sekcji         
i grup zainteresowañ; od rzeŸby, poprzez 
taniec, plastykê po teatr. Korzystaliœmy      
z goœcinnych pomieszczeñ, by nasze grupy 
artystyczne mog³y siê zaprezentowaæ - dla 
przyk³adu wspomnijmy: Grupa I co dalej 
Krzysztofa Filasiñskiego zaprezentowa³a 
kolêdy w sali SM „Transportowiec”            
i w Zespole Szkó³ przy ul. Tartacznej, 
konkursy recytatorskie i wystêpy Grupy 
Wokalnej Seniorów Inwencja mia³y 
miejsce w soleckiej Bibliotece Publicznej, 
za miejsce swojej najnowszej premiery 
Grupa  Tea t ra lna  Sz laban  P io t ra  
Szymañskiego wybra³a poczekalniê 
Miejsko - Gminnej Przychodni Zdrowia, 
prezentuj¹c poezjê Zdzis³awa Prussa        
w Projekcie PPP, czyli Poezja- Przychodnia  
Pruss. Recital Zofii Gorczyñskiej zape³ni³ 
aulê szko³y muzycznej. Wykorzystaliœmy 
tak¿e altanê/ grzybek za szko³¹ muzyczn¹, 
organizuj¹c wystêpy naszych m³odych 
grup muzycznych i goœcinne spektakle 
teatralne. Salê na nasze plastyczne 
wernisa¿e udostêpni³ nam dyrektor 

Muzeum Solca  Rafa³ Kubiak. ¯yczliwoœæ 
Romana GuŸdzio³a - udostêpniaj¹cego 
nam teren Stanicy WOPR pozwoli³a na 
organizacje imprez  dla seniorów w ramach 
Regionalnego Przegl¹du Artystycznego 
Zieloni mi i dla m³odzie¿y, s³uchaj¹cej  
grupy Najlepszy Przekaz w Mieœcie, tak 
wiêc wszystkim uczestnikom sekcji            
i klubów zainteresowañ, wszystkim 
artystom amatorom, wszystkim tym, 
którzy rozumiej¹c nasz¹ trudn¹ sytuacjê 
starali siê nam pomóc i pomogli. 
Wszystkim naszym wiernym bywalcom, 
którzy byli i s¹ nadal  z nami sk³adam 
serdeczne podziêkowania.

Regina Osiñska
Dyrektor SCK

…wyruszy³, a w nim m³odzi i najm³odsi 
reporterzy, którzy zamierzaj¹ odwiedziæ 
szeœæ miejscowoœci w naszej gminie,          
a potem to wszystko opisaæ w specjalnym 
wydawnictwie. To g³ówna atrakcja 
tegorocznych ferii letnich organizowanych 
przez Soleckie Centrum Kultury wespó³ ze 
Stowarzyszeniem Rezerwat Kultury           
i Serdecznoœci. 

W trakcie ka¿dego z dwóch lipcowych 
tygodniowych turnusów, wszak m³odzi 
reporterzy nie samym dziennikarstwem 
¿yj¹ - nie zabraknie typowych gier i zabaw 

oraz artystycznych zmagañ w ró¿nych 
dziedzinach. Celem wakacyjnej akcji jest 
rozwijanie zainteresowañ artystycznych     
u dzieci  oraz aktywizacja tej grupy 
poprzez wspóln¹ zabawê i twórcze 
dzia³ania. 

M³odzi solecczanie dowiedz¹ siê na 
czym polega przeprowadzanie wywiadów, 
spróbuj¹ pisaæ krótkie artyku³y na kanwie 
zebranych informacji, robiæ zdjêcia, 
sk³adaæ materia³y w okolicznoœciow¹, 
wakacy jn¹  gaze tkê  pod  win ie t ¹        
NOTES M£ODYCH REPORTERÓW.

Weso³y, letni autobus...

To tytu³ wystawy, któr¹ uroczyœcie 
otworzymy w niedzielê 8 lipca 2012 r.        
o godz. 12.00 w goœcinnych progach 
Muzeum Solca im. Ksiêcia Przemys³a. 
WIS£A £¥CZY  to tak¿e, i przede 
wszys tk im,  program ar tys tyczny 
architektów  malarzy z Ko³a PLENER przy 
Oddziale Warszawskim Stowarzyszenia 
Architektów Polskich. Realizuj¹ oni 
czteroletni program wystaw i plenerów 
malarskich od Ÿróde³ do ujœcia Wis³y. 
Poprzedni¹ Stanic¹ Artystyczn¹ by³ 
Dobrzyñ nad Wis³¹, teraz pora przysz³a na 
Solec. Dotychczasowy plon „sp³ywu” 
obejrzymy na wystawie, która bêdzie 

Zdrowi i cali, pe³ni nie tylko 
artystycznych wra¿eñ wrócili m³odzi 
solecczanie, którzy wziêli udzia³               
w projekcie "Pl-Lt Music Crossroads", 
c z y l i  w y m i a n i e  m ³ o d z i e ¿ o w e j ,  
finansowanej przez "Polsko-Litewski 
F u n d u s z  W y m i a n y  M ³ o d z i e ¿ y " ,                   
a organizowanej z Polskiej strony przez 
Soleckie Centrum Kultury.

mmm
Kolejny sukces artystyczny mo¿e 

zapisaæ Zofia Gorczyñska, która tym 
razem, swój udany recital piosenkarski, 
uzupe³ni³a m³odymi g³osami, nadaj¹c mu 
tytu³ Muzyka bez metryki. By³o serdecznie, 
muzycznie i kwiatowo. Brawo!

mmm
TELEGRAM! Do pomys³owych          

i wolnych m³odych animatorów! Je¿eli 
chcesz siê sprawdziæ jako animator ¿ycia 
artystycznego w Soleckim Centrum 
Kultury  masz pomys³ na imprezê, 
warsztaty, zajêcia wakacyjne, wydarzenie 
a r t y s t y c z n e .  S C K  d a  w s p a r c i e  
merytoryczne i zatrudni na PÓ£ ETATU 
instruktora SCK. Centrum kultury zaprasza 
na casting pomys³ów: ul. Tadeusza 
Koœciuszki 12 / - 9 lipca br. o godz. 11.00.

Jednym
zdaniem

e k s p o n o w a n a  d o  1 0  s i e r p n i a ,                      
a w najbli¿sz¹ niedzielê podczas tzw. 
wernisa¿u dowiemy siê wiêcej o projekcie 
Wis³a £¹czy od jej pomys³odawców            
i uczestników, którzy jak zapewniaj¹ - 
maj¹ swoje nie tylko artystyczne, ale tak¿e 
socjologiczne obserwacje i przemyœlenia 
wokó³ problemów miast le¿¹cych nad 
królow¹ polskich rzek. To bêdzie zapewne 
interesuj¹ce spotkanie. Wstêp wolny.

Pani HALINIE FRANASZCZUK
sk³adam serdeczne wyrazy wspó³czucia 

z powodu œmierci

Mê¿a

Solecka Spo³ecznoœæ straci³a 
¯yczliwego Cz³owieka

 i Utalentowanego Muzyka z zespo³u 
folklorystycznego Solecczanie

Dyrektor Soleckiego Centrum Kultury
Regina Osiñska

wraz ze wspó³pracownikami

Wis³a ³¹czy

To nie by³ ³atwy
sezon
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Oœrodek Sportu i Rekreacji W tym roku, tak jak w latach 
poprzednich, podczas wakacji bêdzie 
mo¿na skorzystaæ z darmowych wejœæ na 
basen. Poni¿ej zasady skorzystania z tej 
oferty OSiR-u, dofinansowanej w ramach 
akcji “Z woda za pan brat”.

1. Bezp³atne wejœcia obowi¹zuj¹ 
w okresie od 2 lipca do 31 sierpnia br.

2. Z bezp³atnych wejœæ na basen 
korzystaj¹ dzieci i m³odzie¿ szkolna 
Miasta i Gminy Solec Kujawski.

3. Dzieci do lat 10 wchodz¹ na 
basen pod opiek¹ osób pe³noletnich 
(opiekunowie op³acaj¹ wejœcie za siebie).

4. Dzieci i m³odzie¿ wchodz¹ na 
basen za okazaniem wa¿nej legitymacji 
szkolnej (na czas pobytu na basenie 
legitymacja pozostaje w kasie).

5. Jednorazowe wejœcie na basen 
dla grupy 30 uczniów trwa 1 godzinê 
zegarow¹ (³¹cznie z ubraniem siê).

6. Bezp³atne wejœcia na basen 
obowi¹zuj¹ w dni powszednie tj. od 
poniedzia³ku do pi¹tku w godzinach 
7.30 do 14.30. Wchodzimy dok³adnie      
o godzinach: 7.30, 9.00, 10.30, 12.00       
i 13.30.

7. Osoby, które bêd¹ przed³u¿a³y 
pobyt na basenie ponad ustalony czas nie 
bêd¹ wpuszczane bezp³atnie na basen.

8. Zajêcia odbywaj¹ siê pod 
opiek¹ instruktora i ratowników.

Za darmo
na basen

Solecki Park Wodny otworzy³ 
podwoje po przerwie technologicznej. 
Now¹ atrakcj¹ jest SAUNA NA 
PODCZERWIEÑ! Wejœcie do 4 osób 
wed³ug regulaminu sauny (wejœcie       
w cenie biletu basenowego). Sauna 
bêdzie czynna od poniedzia³ku do 
pi¹tku w godz. 16.00-20.00 oraz            
w soboty, niedziele i œwiêta od godz. 
9.00-13.00 i 15.00-19.00.

Kolejna
atrakcja

Kalendarz imprez

Sportowy kalejdoskop

TENISOWA GRAND PRIX
Ostatniego dnia czerwca rozegrano 

szósty turniej cyklu Grand Prix 
amatorów w tenis ie  s to³owym .                
W zawodach uczestniczy³y 22. osoby. 
Turniej zakoñczy³ siê zwyciêstwem 
Bogus³awa Okonka, który w wielkim 
finale pokona³ Krzysztofa Markiewicza. 
W meczu o trzecie miejsce Piotr 
Wojciechowski w piêciu setach pokona³ 
Krzysztofa Górskiego. W klasyfikacji 
przejœciowej nast¹pi³a zmiana lidera, na 
pierwsze miejsce awansowa³ Krzysztof 
Markiewicz, który wyprzedzi³ Miros³awa 
Wernerowicza (siódmy w VI GP). Do 
koñcowej klasyfikacji liczy siê jednak 
najlepsze siedem wystêpów w cyklu. W tak 
liczonej klasyfikacji prowadzi Piotr 
Wojciechowski przed Krzysztofem 
Markiewiczem i Krzysztofem Górskim. 
Kolejne zawody po przerwie wakacyjnej 
we wrzeœniu, paŸdzierniku i ostatnie         
w listopadzie.

TENISIŒCI W III LIDZE
T e n i s i œ c i  s t o ³ o w i  U K S  TO P  

wywalczyli upragniony awans do II ligi. 
Jest to awans tym cenniejszy, ¿e nowy klub 

nigdy tak wysoko nie gra³. Rozgrywki 
ligowe rozpoczynaj¹ siê we wrzeœniu. 
Zapowiada siê bardzo wysoki poziom 
poszczególnych spotkañ. Obok naszej 
ekipy w rozgrywkach bêd¹ uczestniczyæ 
tenisiœci  z  Torunia,  Bydgoszczy,  
Grudzi¹dza. Solecki zespó³, który 
wywalczy³ awans do III ligi gra³                
w sk³adzie: Daniel Szczepañski, Tomasz 
£ojewski, Waldemar Ostrowski, Szymon 
Paliwoda, Robert Wojewódzki.

OBÓZ PI£KARSKI M£ODZIKÓW
Od 30 czerwca do 8 lipca grupa 

m³odych pi³karzy KS Unia/Roszak bêdzie 
przebywa³a na obozie szkoleniowym na 
S³owacji, w rejonie Liptowskiego 
Mikulasza. Obok treningów zawodnicy 
bêd¹ mieli zorganizowany wolny czas na 
zwiedzanie okolicy. Jak poinformowa³ 
Henryk Szwedowski, opiekun m³odzików, 
jego podopieczni rozegraj¹ równie¿ dwa 
mecze towarzyskie ze s³owackimi 
rówieœnikami. Wyjazd dofinansowany jest 
ze œrodków gminy, w ramach og³oszonego 
konkursu. W finansowaniu obozu pomogli 
tak¿e sponsorzy. Po³owê kosztów pokryli 
rodzice uczestników.



 

Justyna Katarzyna Michalska - Szymon Waldemar Gdaniec 
(16 czerwca 2012 r.)

Joanna Substyk - Arkadiusz Strêciwilk 
(23 czerwca 2012 r.)

Jolanta B¹k - £ukasz Fa³ek 
(30 czerwca 2012 r.)

Magdalena Lewandowska - Marek Pawe³ Kupczak 
(30 czerwca 2012 r.)

Najlepsze ¿yczenia na nowej drodze ¿ycia!

MA£¯EÑSTWA:

USC zanotowa³

KOLE¯ANCE
Aleksandrze Kaczmarek

wyrazy g³êbokiego wspó³czucia 
z powodu œmierci 

MAMY
sk³adaj¹

Dyrekcja i pracownicy Miejsko-
Gminnego Oœrodka Pomocy 
Spo³ecznej, Œrodowiskowego 

Domu Samopomocy,
Warsztatu Terapii Zajêciowej 

w Solcu Kujawskim

Najszczersze wyrazy wspó³czucia 

dla 

Pana Stefana Kozubowskiego

 z powodu œmierci

MAMY

sk³adaj¹

Wspó³pracownicy z Regionalnego 

Centrum Przedsiêbiorczoœci 

W Solcu Kujawskim

Pani Halinie Franaszczuk 

z serca p³yn¹ce 

wyrazy g³êbokiego wspó³czucia 

z powodu œmierci

MÊ¯A

przekazuj¹

RADNI RADY MIEJSKIEJ

 I BURMISTRZ 

SOLCA KUJAWSKIEGO

Z ¿a³obnej
karty

Józef Franaszczuk
(1948-2012)

“Jak trudno mówiæ o kimœ  BY£. 
Dzisiaj te s³owa wypowiadamy nad trumn¹ 
œwiêtej pamiêci Józefa Franaszczuka  
samorz¹dowca z krwi i koœci, którym 
niew¹tpliwie BY£. Od 1990 r. przez dwie 
kadencje przewodniczy³ radzie so³eckiej 
so³ectwa Kujawska, póŸniej przez dziesiêæ 
lat dzia³a³ w radzie so³eckeiej, by³ tak¿e 
so³tysem. Tê dzia³alnoœæ zakoñczy³a Jego 
przedwczesna œmieræ. Jedn¹ z Jego pasji 
by³ œpiew. W zespole Solecczanie 
kultywowa³ kujawski folklor. S³owem, da³ 
siê poznaæ jako aktywny cz³onek naszej 
samorz¹dowej spo³ecznoœci. Odszed³ 
solecczanin, w sposób wyj¹tkowy 
zwi¹zany ze swoj¹ Ma³¹ Ojczyzn¹. 

Czeœæ Jego pamiêci.”
Tymi s³owami przewodnicz¹cy rady 

miejskiej po¿egna³ Józefa Franaszczuka 
podczas uroczystoœci pogrzebowych, 
które mia³y miejsce 27 czerwca br.

Wszyscy, którzy znali J. Franaszczuka 
przyznaj¹, ¿e by³ cz³owiekiem pogodnym, 
sk³onnym do ¿artów. Czêsto by³ 
uœmiechniêty, by³ dusz¹ towarzystwa.     
W ubieg³ym roku, wraz z ¿on¹, zosta³ 
uhonorowany srebrnym medalem         
„Za zas³ugi dla obronnoœci kraju”, 
przyznanym przez Ministra Obrony 
Narodowej. Medal otrzymuj¹ rodzice, 
których co najmniej trzej synowie pe³nili 
nienagannie czynn¹ s³u¿bê wojskow¹.

Tym razem soleckie Centrum Aktywnoœci i Edukacji zaproponowa³o koneserom sztuki 
spektakl w wykonaniu Teatru Amatorskiego TEFF. By³a to premiera, monodramu 
Adama Piekarzewskiego pod tytu³em „Lament Paranoika”, w re¿yserii Adriana 
Jakubowskiego. W postaæ Paranoika wcieli³ siê m³ody solecczanin Marcin Borkowski, 
który œwietnie poradzi³ sobie z trudn¹ rol¹, czego dowodem by³ aplauz zgromadzonej 
widowni. 

Centrum Aktywnoœci i Edukacji

Coœ dla koneserów
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